

This certificate confirms that the procedure for the production and/or the trade of

**Stair nosings – Solid wood boards – Mouldings –
Parquet flooring**

produced and/or traded by

Admonter Holzindustrie AG

AT-8911 Admont, Sägestraße 539

at the above facility has undergone an initial inspection, is subject to continuous inspection and complies with the requirements of the rules and standards



FSC

www.fsc.org

FSC® A000513

Chain of Custody

Standard FSC-STD-40-004 – Chain of Custody Certification

as long as the requirements are fulfilled. Detailed information on the scope of the certificate can be found at <http://info.fsc.org>.

This certificate is property of the Holzforschung Austria, a Certification Body accredited by the Forest Stewardship Council A. C. (Id. Nr. FSC-ACC-024). Certificates and copies thereof need to be returned immediately upon request. The validity of the certificate shall be verified at <http://info.fsc.org>. The certificate itself does not constitute evidence that a certain product supplied by the Certificate Holder is FSC certified (or FSC Controlled Wood). Products offered, sold or delivered by the Certificate Holder can only be considered as included in the scope of the certificate, if they are clearly declared as certified on invoices and delivery notes.

Certificate number: HFA-COC-100143

Date of first issuance: 31.03.2015

Date of issuance: 31.03.2021

Valid until: 30.03.2026

Version: 5

DI (FH) Martin Wolfsbauer

Authorised Signatory

Dr. Manfred Brandstätter

Head of Certification Body

Dieses Zertifikat bestätigt, dass das Verfahren für die Produktion und/oder den Handel von

**Treppenkanten – Naturholzplatten – Sockelleisten –
Naturholzböden**

hergestellt und/oder gehandelt durch

Admonter Holzindustrie AG

AT-8911 Admont, Sägestraße 539

am obigen Standort einer Erstprüfung unterzogen wurde, laufend überwacht wird und den Anforderungen des Regelwerkes



FSC
www.fsc.org

FSC® A000513

Chain of Custody

Standard FSC-STD-40-004 – Chain of Custody Certification

entspricht, solange die Voraussetzungen erfüllt werden. Detaillierte Informationen zum Zertifizierungsumfang finden sich unter <http://info.fsc.org>.

Dieses Zertifikat ist Eigentum der Holzforschung Austria, einer anerkannte Zertifizierungsstelle des Forest Stewardship Council A. C. (Id. Nr. FSC-ACC-024). Zertifikate und deren Kopien müssen auf Anforderung unverzüglich zurückgegeben werden. Die Gültigkeit ist unter <http://info.fsc.org> zu überprüfen. Das Zertifikat selbst ist noch kein Nachweis, dass ein bestimmtes Produkt des Zertifikatshalters FSC-zertifiziert (oder FSC Controlled Wood) ist. Angebotene, gelieferte oder verkaufte Produkte des Zertifikatshalters sind nur dann im Zertifikatsumfang enthalten, wenn der entsprechende Hinweis auf Rechnung und Lieferdokumenten klar angeführt ist.

Zertifikatsnummer: HFA-COC-100143

Datum der Erstaussstellung: 31.03.2015

Datum der Ausstellung: 31.03.2021

Gültig bis: 30.03.2026

Version: 5

DI (FH) Martin Wolfsbauer

Zeichnungsberechtigter

Dr. Manfred Brandstätter

Leiter der Zertifizierungsstelle